
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-13, § 9 

 
 Tid: 13 oktober 2005 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 24 oktober 2005 
  

 
 
Leif Rönngren   Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Barry Andersson (s) 
Helena Bonnier (m) 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto.Utredningsmannen Bo Malmsten  
(§§ 1-2). 

 
  

 



  

§ 9 
Ändrat genomförandebeslut för fastigheten Järinge 2 i stadsdelen Tensta 
Dnr M2005-511-00225 
 
Markkontoret hade den 15 september 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden godkänner ändrat genomförandebeslut för fastigheten Järinge 2 i 
 Tensta i  enlighet med utlåtandet. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Berthold Gustavsson (m), Anna 
Wersäll (m), Ulf Fridebäck (fp) och Lennart Mikaelsson (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Marianne Ahlgren (fp) enligt bilaga A. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
Tillhör § 9, bilaga A 
 
Marknämnden 2005-10-13 
 
Tillhör ärende nr 9 
 
Ändring av genomförandebeslut 
för fastigheten Järinge 2 i 
stadsdelen Tensta, nedsatt 
tomträttsavgäld 
 
Sten Nordin m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Lennart Mikaelsson (kd) 

 
 

 

Särskilt uttalande 
 
Vi vill erinra om det huvudlösa förslag som majoriteten i nämnden tidigare fattat 
angående att generellt höja tomträttsavgälderna i staden. Det visas nu av att nämnden  
tvingas justera ner tomträttsavgälden i det aktuella ärendet. 

 
 
 
 

 


